



*(La version française suit le texte anglais)*

Dear ENERGY STAR® Canada Participant,

We would like to remind **set-top box participants** that as of March 31, 2023, EPA-recognized certification bodies (CBs) are required to cease certification of new set-top boxes to the Version 5.1 specification. Certification bodies may continue submitting administrative modifications to existing set-top box certifications to the Version 5.1 specification until September 29, 2023. Brand owners must stop using the ENERGY STAR name and ENERGY STAR in association with all set-top box products on and after September 29, 2023. To receive a French translation of any of these specifications please send an e-mail request to [energystar@nrcan.gc.ca](mailto:energystar@nrcan.gc.ca).

While brand owners may continue to promote models as ENERGY STAR until this date, they are encouraged to stop applying the ENERGY STAR logo to printed material, including packaging, as soon as possible to minimize the presence of the ENERGY STAR label on materials after September 29, 2023.

Please reference EPA's [Set Top Box Sunset Decision Memo](#) for more details, and contact EPA at [STBs@energystar.gov](mailto:STBs@energystar.gov) with any questions regarding the specification. CBs should direct questions concerning the submittal of certified set-top box products to [certification@energystar.gov](mailto:certification@energystar.gov).

Please e-mail [ENERGY STAR Canada](#) if you have any questions.

The ENERGY STAR Canada Team

---

Cher participant ENERGY STAR® Canada,

Nous aimerions rappeler aux **participants des décodeurs** qu'à compter du 31 mars 2023, les organismes de certification reconnus par la EPA doivent cesser de certifier les nouveaux décodeurs selon la version 5.1 des spécifications. Jusqu'au 29 septembre 2023, les organismes de certification peuvent continuer de soumettre des modifications administratives aux certifications existantes de décodeur selon la version 5.1 des spécifications. Les propriétaires de marques doivent cesser d'utiliser le nom ENERGY STAR et ENERGY STAR en association avec tous les décodeurs à compter du 29 septembre 2023. Pour recevoir une traduction française de l'une ou l'autre de ces spécifications, veuillez envoyer une demande par courriel à l'adresse [energystar@nrcan.gc.ca](mailto:energystar@nrcan.gc.ca).

Bien que les propriétaires de marques puissent continuer de promouvoir les modèles comme étant ENERGY STAR jusqu'à cette date, ils sont invités à cesser d'apposer le logo ENERGY STAR sur les documents imprimés, y compris les emballages, le plus tôt possible afin de réduire au minimum la présence de l'étiquette ENERGY STAR sur les matériaux après le 29 septembre 2023.

Veuillez consulter la [note de décision d'arrêt des décodeurs \(en anglais seulement\)](#) de la EPA pour plus de détails, et communiquez avec la EPA à [STBs@energystar.gov](mailto:STBs@energystar.gov) si vous avez des questions au sujet des spécifications. Les OC doivent adresser leurs questions au sujet de la soumission de décodeurs certifiés à [certification@energystar.gov](mailto:certification@energystar.gov).

Veuillez envoyer un courriel à [ENERGY STAR Canada](#) si vous avez des questions.

L'équipe ENERGY STAR Canada